
Referat af møde i beboerhusgruppen d. 11. 4. 2023 i beboerhuset kl. 18.

Vi var Birthe, Rita, Karen-Margrethe, Dorte, Ervin, Kristian, Morten og Henrik. Afbud fra Ivette.

Birthe havde hentet 7dejlige pizzaer. Vi kan nøjes med 4-5 stk.

1. Godkendelse af dagsorden.
2. Godkendelse af referat fra d. 7.3.2023.
3. Evaluering af marts/april arrangementer.
4. Beboerhuset og kommende arrangementer.
5. Udlånet.
6. Beboermødet d. 13.4.2023. Beretning og valg.
7. Nordeafonden v/ Kristian, Henrik, Morten og Birthe.
8. Betonkanten.
9. Afskærmning af lamper, skal det gøres permanent.
10. Evt.
11. Næste møde.

Opsamling.

Galgenfuglen, liste og ophængning. Ikke sat navn på.

Nedsættelse af planlægningsgruppe til jubifest 2026. Birthe vil gerne være med.

Afskærmning af lamper i entré. Ervin.

Ad. 1. OK.

Ad. 2. Kristian mangler at skrive om forhøjelsen af depositum til leje af beboerhuset, til
Galgebakkeposten. Der er ikke indkaldt til byggeudvalgsmøde for tilbygningen til beboerhuset,
men Birthe har sagt det i GAB og helhedsplansudvalget.

Ad. 3. Spisehuse og arrangementer er fortsat godt besøgt.

Ad. 4. Birthe foreslog et arrangement omkring miljø og haver, da mange er på vej tilbage til
deres ”bare” haver. God ide men ikke tidssat.

Forårsfesten er d. 29.4, der mangler nok et par madlavere. Ivette kommer først hjem fra Chile d.
3.5. Der er ingen ledige fredage til fredagsbar i april.

5.4 Biblioteksarr. Esben Strunk om børnemusik. En varm torsdag er der cykelsalg og hotdogs ved
cykelværkstedet. Der er frivilligfest d. 3.6. Henrik finder indbydelsen fra sidste år og sender til os
og GAB for kommentarer.

Skt. Hans. Det er SFs tur til taler. Kristian prøver Jacob Mark.

Ad. 5. Udlånet. Same same.

Ad. 6. Kristian holder beretningen og kommenterer på forslaget om MobilePay. Vi vil gerne love at
undersøge mulighederne igen i banken.

Ad. 7. Der har ikke været møde. Ansøgningsfristen er d. 31.5.

Ad. 8. Betonkanten er blevet skåret 4.4.23. Der udestår finish. Det bør ikke være frivillige som
giver anvisning til håndværkere og sikrer at de kan arbejde.



Ad. 9. Der kommer afskærmning på begge lamper. Det fungerer, så det ikke skinner i øjnene.

Ad. 10. Pusherne fylder en del lige nu. Der bør overvejes mere lys uden for vaskeriet.
Videoovervågning?

Vi foreslår at borde/bænkesættet sættes på depot i en periode, så vi ikke får det der frem og
tilbage rod. I samme moment skal petange banens bænke lænkes fast med en betonklods og et
anker og en motorcykelkæde, så det bliver det, der bliver flyttet tilbage.

Ad. 11. Næste møde er d. 3.5.23 kl. 18 i beboerhuset.

Der har været valg til beboerhusgruppen d. 13.4.2023.

Der var genvalg til alle og nyvalg af

Annemarie Wandt

wandt@mail.dk

Skrænt 114.

2125 8082

Velkommen i gruppen til Annemarie.

Dorte d. 23.4.2023.
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